
 

 
 

 

Generalforsamling 2024 
 Kerteminde Jollehavn 

  onsdag den 20. marts kl. 19.00 
 

 

Godkendt referat 
1. Velkomst, valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere 

Knud-Peder: dirigent 
Referent: Leslie 
Stemmetællere: John Kristensen og Lasse Nielsen 

 
2. Formandens årsberetning over foreningens arbejde: 

På grund af sygemelding har Søren Kjærgaard varetaget funktionen som formand i de 
sidste par måneder. Søren gav en kort gennemgang af foreningens arbejde på følgende 
områder: 
Jollehuset har fået nyt brik/låsesystem, som er distribueret til medlemmerne.  
Broer er blevet spulet mod alger med godt resultat, og borde og bænkesæt har 
gennemgået en reparation.  
Stormvejret har forårsaget skader, som Kerteminde Havn er inde over.  
Status for ventelisten er 21, hvoraf en del er afventende, når ledige pladser tilbydes. 
 

3. Forelæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse: 
Regnskabet godkendt. 
 

4. Godkendelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år: 
Budget godkendt. 
 

5. Fastlæggelse af kontingenter for jolleejere og leje af huse: 
Kontingent uændret 

 
6. Behandling af indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelsen: 

Ingen indkomne forslag. 
 

7. Valg af formand, Jørgen Dam Nielsen ønsker ikke genvalg til formandsposten: 
Søren Kjærgaard, valgt. 
 

8. Valg til bestyrelsen 
På valg er:  

Finn Offersen, ønsker ikke genvalg 
Knud-Peder, valgt 
 
Bent Lange, ønsker genvalg  
Bent Lange genvalgt 

 



 

 
 

 

Christian Due trækker sig fra bestyrelsen 
Claus Dreier valgt 
 

9. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen: 
Finn Offersen, valgt  
 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant: 
John Kristensen og Kjeld Haldkjær  
Suppleant: Lasse Nielsen 
 

11. Eventuelt: 
Orientering om reparation af kaj, bro og vinterbad-huset, hvor kommunen arbejder med 
løsninger. 
Spørgsmål til parkeringspladsen i travle perioder. Mere skiltning efterlyses. 
Ændring af trafikforhold på havnen er under udarbejdelse. 

 

 
 

 


